
Bestyrelsesmøde på Ejerslev Havn den 10. Marts. 2022

Alle i bestyrelsen deltog undtagen Martin der var syg.

Michael gennemgik udkastet til årsrapporten for 2021 som han lige havde modtaget fra vor
revisor.

Regnskabet viser et større dækningsbidrag end året før, så det er er da fint.

Men der er også brugt flere penge end det foregående år bl.andet er der købt ny
plæneklipper og installeret et solfangeranlæg.

Udgiften til el og vand er også steget en del (flere overnatninger)

Men alt i alt et godt regnskab med flere penge på kontoen end sidste år

Vi aftalte at købe nogle 2.pers. borde til cafeen,det mener Omar der mangler

Der skal ligeledes købes flere tallerkner og glas.


